

## 更改DBS信用卡**DBS**\$獎賞計劃申請表格 Changing DBS Credit Card DBS\$ Reward Scheme Application Form

若你想更改現有於DBS信用卡DBS\$獎賞計劃下的獎賞選擇\*,請填妥以下申請表格,並郵寄至香港郵政總局信箱639號,星展銀行(香港) 有限公司信用卡服務部收(信封面請註明「DBS\$ Reward Scheme」)。此服務並不收取任何費用。

Should you wish to change the choice of rewards\* under the DBS Credit Card DBS\$ Reward Scheme, please fill in the application form below and return by mail to Card Servicing, DBS Bank (Hong Kong) Limited, G.P.O. Box 639, Hong Kong (Please indicate"DBS\$ Reward Scheme" on envelope). No fee will be charged for this arrangement.

請更改下列信用卡賬戶的DBS\$獎賞計劃為

Please change the DBS\$ Reward Scheme for the below credit card account to

	<b>D</b>	СŒ	現金回	Scheme	
ш.	JD	ЭŢ	Cash	Rebate	<b>Scheme</b>

П	2C¢	目選打	目選換領計劃 Redemption				
ш	JJΨ	Rede	empti	on	Schen	ne	

主要持卡人姓名 Principal Cardholder's Name:	
信用卡賬戶號碼 Credit Card Account No.:	

## 個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement

本人同意此表格所有提供之資料或銀行(或其他DBS集團成員)為本人提供服務時所得之資料均受銀行不時頒佈有關客戶資料之政策通知或其他有關通訊的約束。該客戶資料之政策通知或其他有關通訊可於銀行各分行索取或於銀行網頁(www.dbs.com/hk)取閱。

I agree that all information provided in this form or that arises from the relationship with the Bank (or other DBS Group companies) shall be subject to the applicable Data Policy and other communications to customer concerning customer data from time to time issued by the Bank. A copy of such policies or other communications is available on request at any branch of the Bank or from the Bank's website (www.dbs.com/hk).

## 有關本人的個人資料用於直銷推廣的確認 Acknowledgement of Use of My Personal Data in Direct Marketing

本人明白,銀行擬將本人的個人資料用於直銷推廣,惟必須先獲得本人的同意。本人曾就是否接收直銷推廣聯繫或資訊作出選擇,本人現確認本人的現有選擇將維持不變,而本申請表內提供的所有資料均可根據該項選擇加以使用。本人明白,如本人欲更改現有的選擇,本人可隨時填妥 拒絕直銷推廣表格後交回銀行,且毋須就此支付任何費用。

I understand that the Bank intends to use my personal data in direct marketing and cannot do so without my consent. I have previously selected whether or not to receive direct marketing contact or information and I confirm that there is no change to my existing choice and all information provided in this application form shall be used in accordance with such choice. I understand that if I wish to change my existing choice, I may do so at any time and without charge by completing an opt-out form and returning it to the Bank.

簽署 Signature:	日期 Date:
× 1 - 9 · · · · · · ·	777

(簽署必須與存於星展銀行(香港)有限公司之印鑒相同)

(Cardholder's signature must be the same as the specimen signature record with DBS Bank (Hong Kong) Limited)

\* 可供選擇之獎賞受制於每種信用卡類別之適用性。

The availability of the rewards is subject to the application of each card type.

註:持卡人每年可透過遞交指定申請表更改其選擇之獎賞計劃一次。任何更改獎賞計劃選擇須獲銀行批核並於銀行接納持卡人的更改申請後發出之信用卡賬戶結單日之翌日起生效。若持卡人申請將其獎賞計劃選擇由DBS\$自選換領計劃更改為DBS\$現金回贈計劃,於更改生效日前所賺取之每DBS\$1將兑換為HK\$1現金回贈並自動存入信用卡賬戶內。

Note: Each Cardholder may change his/her choice under the Reward Scheme once each year by submitting the prescribed application form. Any change in any choice under the Reward Scheme is subject to approval by the Bank and will take effect from the day following the date of the statement for the Card account issued after the Bank has approved the Cardholder's application for the change. If a Cardholder applies to change his/her choice under the Reward Scheme from DBS\$ Redemption Scheme to DBS\$ Cash Rebate Scheme, each DBS\$ earned before the effective date of the change will be converted into HK\$1 cash rebate and shall be credited to the Card account automatically.